

Referat fra Udvalgmøde LKB-Gistrup Gymnastik d. 10. marts 2026

Referent: Lene Michelsen

1. Præsentation af medlemmer.
2. Fordeling af opgaver og ansvarsområder
Se oversigt med opgaver i Teams.
3. Foto af det nye udvalg
4. Kort orientering fra formanden v/Maibritt

Generalforsamling i Hovedbestyrelsen d 17/3 kl. 19.19

DGI møde 22/4 - med valg til gymnastikledelsen.

Sport24 ny tøjftale – vi er ikke bundet af bestemte tøjmærker, men kan udvælge hvad vi vil tilbyde vores instruktører og medlemmer. Køb vil kunne foregå direkte hos Sport24 via deres hjemmeside. På den måde skulle opgaven for os blive mindre.

Ungeevent på tværs i LKB – der arbejdes stadig på et event for unge frivillige på tværs af afdelinger.

Varslet 97.000 til nye bomme og tove i gymnastiksalen – arbejder på vi ikke skal betale, det er nagelfast og derfor ikke noget vi skal betale for.

Aalborg Try Out – vi har ikke et relevant tilbud.

Nørhøne Cup – Maibritt sender en mail til alle medlemmer, men opfordring til at tage en vagt til fordel for gymnastikafdelingen.

5. Økonomi.
Regnskab og budget netop fremlagt og godkendt til afdelingsmøde 1/3.
6. Forårets opgaver
DGI-opvisninger i marts mdr.
Lokalopvisning 12/4 (Særskilt pkt.)
Afslutningsarrangement Bowling og spisning 29/4
Sommerhold
 Gym&Yoga (Hanne)
 Piger 3-4 år
 Piger 5-6 år
 Evt. 4 træninger med rytme for kvinder
 Interne træninger på SEA for juniormix
Sommerskole i uge 27
Har gang i at få instruktører og hjælpeinstruktører, halvvejs i mål.
Mette tager selv kontakt til Lise i DGI.
7. Lokalopvisning 12/4. Hvad er status?
Alle i udvalget bedes se i dokument hvem der har fået hvilke opgaver – der hvor man er skrevet på, gør SORT når du har set og godkendt din opgave.

Voksenholdene er bedt om hjælp med praktiske opgaver, Maibritt har overblik hvem der har budt sig til.

Gitte sender et lille skriv til alle instruktører om holdfoto og anden info om ekstratræning og opvisning.

8. DGI AfterREP. Hvad er status?

Der skal nye instruktører, Christina Riise er interesseret, men afhænger lidt af privat-logistik. Afventer tilbagemelding fra hende. Hun har kendskab til andre, hvis hun ikke er med.

9. Nye ideer og tanker

Opdeling af hold næste sæson

Evt. 45 minutter til piger 4 år – og så 2 hold lige efter hinanden

Andet?

Kan opvisningen afholdes andre steder? Gigantium? Vi må drage erfaringer fra VG's opvisning der.

10. Fastlægge næste mødedato i maj og evt. sommerfest i juni.

Skal vi måske holde flere faste møder, og undgå for meget kommunikation på Messenger?

Næste møde d. 4. maj kl. 17.30 mødelokale A: evaluering opvisning, evaluering sæson

Sommerfest: lørdag d. 6. juni kl. 17 hos Lene, Kvisten 31. Lene sørger for mad, Mette sørger for drikkevarer.

11. Eventuelt